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　　1、生活里，有很多转瞬即逝，像在车站告别，刚刚还相互拥抱，转眼已各自天涯。
　　In life, there are many fleeting moments, such as farewell at the station, just embracing each other, in a twinkling of an eye has their own horizons.
　　2、佛教我们以真诚心、恭敬心待人，绝不跟人结冤仇。
　　Buddhism treats people sincerely and respectfully, and never makes enemies with others.
　　3、生命中感父母之恩，生活中感朋友之恩，我每走的一个脚印里都有大家的恩情。
　　Feel the kindness of my parents and friends in my life、Every footprint I walk has everyones kindness.
　　4、登高山之巅，勿忘父母情；入成功之道，切记恩师意。
　　On the top of a mountain, never forget your parentsfeelings; on the way to success, always remember your kindness to your teachers.
　　5、是他给了你恩惠，是他给了你现在，去感恩他吧！
　　He gave you the favor, he gave you now, to thank him!
　　6、感恩有你，感恩有我，愿大家在以后的人生道路中时刻感恩，勇敢面对生活！
　　Thanksgiving has you, Thanksgiving has me, I wish you all in the future life road always thanksgiving, brave face life!
　　7、幸福源于对生活的满足，感恩源于对幸福的感知。
　　Happiness comes from the satisfaction of life, and gratitude comes from the perception of happiness.
　　8、大路走尽还有小路，只要不停地走，就有数不尽的风光。
　　There are paths to the end of the road、As long as we keep walking, there will be countless scenery.
　　9、父母是我们生命的一大部分，没有他们，生命就不完美。
　　Parents are a big part of our life、Without them, life would not be perfect.
　　10、老师是红烛，点燃自己照亮别人；老师是春蚕，吐尽自己最后一根丝线。
　　Teachers are red candles, lighting themselves to illuminate others; Teachers are spring silkworms, spitting out their last silk thread.
　　11、勿问儿女几多情，儿女铭刻见言行。不知斯人何时逝，珍情惜今爱不尽。
　　Dont ask your children how much love they have, they are imprinted with words and deeds、I do not know when people died, cherish the love of today.
　　12、当我们学会了劳动，学会了坚强，我们更应该学会感恩。
　　When we learn to work and to be strong, we should learn to be grateful.
　　13、懂得了感恩，懂得感激，人就会变得善良，宽容，有爱。
　　Know how to be grateful, know how to be grateful, people will become kind, tolerant and loving.
　　14、心灵的花朵需要永爱来浇灌，感激的世界需要用真情来装点。
　　The flower of the soul needs to be watered with everlasting love, and the grateful world needs to be decorated with true feelings.
　　15、没有你感恩节就不会一样了。
　　Thanksgiving just wont be the same without you.
>2.11.25感恩节英文祝福语经典短信
　　1、Warm wishes at Thanksgiving.
　　在感恩节，衷心地祝福你们。
　　2、From all of us to all of you at Thanksgiving.
　　我们全体祝你们感恩节快乐。
　　3、Thanksgiving wishes for you and your family.
　　给你们全家感恩节的祝福。
　　4、I wish you could be here on Thanksgiving.
　　但愿你能来过感恩节。
　　5、Thanksgiving just won’t be the same without you.
　　没有你，感恩节就不会一样了。
　　6、This will be our first Thanksgiving apart.
　　这将是我们第一次不在一起过感恩节。
　　7、It will be sad not to see you during the holiday when families get together.
　　家人团聚的节日里，不能看到你，我会感到难过。
　　8、Our first Thanksgiving should be our best.
　　我们第一次共度的感恩节是我们最美好的时光。
　　9、I wouldn’t want to spend Thanks-giving with anyone else.
　　我只愿和你共度感恩节。
　　10、What a wonderful time to be together.
　　在一起的时光多么快乐。
　　11、Thanksgiving is a time when I tell you that I love you.
　　感恩节就是我告诉你我爱你的时候。
　　12、Thanksgiving is a great time to tell you that we love you kids.
　　孩子们，感恩节这时刻，我们要说:我们都爱你们。
　　13、Thanksgiving is the best holiday of the year.
　　感恩节是一年中的节日。
　　14、I love to eat, so I love Thanksgiving.
　　我爱吃，所以我爱感恩节。
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　　1、感谢我身边每一位好友，为你祝福，为的敲起祈祷钟！伴你走过每一天。
　　Thank you for every good friend around me、Bless you and ring the prayer bell for you! Walk with you every day.
　　2、人生于天地之间，戴天地之大恩，时时保有一颗感恩的.心最为可贵。
　　Life is born between heaven and earth、It is most precious to have a grateful heart when you wear the great grace of heaven and earth.
　　3、人世间最美丽的情景是出现在，当我们怀念到母亲的时候。
　　The most beautiful scene in the world is when we miss our mother.
　　4、会感恩的人，才懂得珍惜；会珍惜的人，才能够快乐。
　　Only those who are grateful know how to cherish, and those who are grateful can be happy.
　　5、老师，您的关怀充满我的学生时代，与您在一起的日子如坐春风，如沐春雨！
　　Teacher, your concern is full of my student days, and the days with you are like spring breeze, like spring rain!
　　6、继往开来迎新岁，举金杯春满万户，与时俱进贺丰年，传笑语喜盈千家。
　　Inheriting the past and ushering in the new year, we will raise our golden cup to fill every household in spring、We will keep pace with the times to celebrate the good year and spread jokes to thousands of households.
　　7、怀着感恩的心情去生活，让自己快乐，更让别人感到快乐！
　　Live with gratitude, make yourself happy, and make others happy!
　　8、感恩鸟语花香，感恩春和景明，感恩蔚蓝的苍穹。
　　Thanksgiving for the fragrance of flowers, the spring and the scenery, the blue sky.
　　9、拥有感恩的心，你会感谢善良的人们给予你的每一份善意，无论相识不相识。
　　With a grateful heart, you will be grateful to the kind people who give you every goodwill, whether you know each other or not.
　　10、没有什么华丽的语言，没有什么豪言话语，但是我对你的感谢不会减少一分。
　　There is no gorgeous language, no bold words, but my thanks to you will not be reduced by one point.
　　11、不要总是数着自己付出了多少，要记住从别人那得到了多少。
　　Dont always count how much youve given, but remember how much youve got from others.
　　12、帮助，只是举手之劳，而感谢却是永无止境的。
　　Help is just an effort, but thanks are endless.
　　13、教书育人，桃李满天下；教人为事，为天下之大事；教人做人，做堂堂正正人！
　　Teach and educate people, peach and plum all over the world; teach people to do things, for the worlds major events; teach people to behave, to be upright!
　　14、最终长成参天大树。我感谢您，是用千言万语表达不出来的。
　　Eventually it grew into a giant tree、I thank you for not being able to express it in thousands of words.
　　15、杏坛一分辉煌，园丁十分荣耀，耕耘百分艰辛，收获千分美好，桃李万分感恩！
　　The apricot altar is brilliant, the gardener is very glorious, hard work, harvest thousands of beautiful, peach and plum are extremely grateful!
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